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Atle Sømme

Innkalt Reidun Marie Enge (politisk representant), Torbjørg Hagestad (FAU), Ivana
Narvestad (FAU), Trygve Skumlien Myrland (elevråd), (Elevråd),  Gry
Wittenberg  (elevrådskontakt), Lise Tengesdal (lærerrepresentant), Anne Tove
Thorsen (repr.andre ansatte) og Atle Sømme (rektor)

Forfall: Tonning Halvorsen

Sendes også: Politisk sekretariat, Direktør oppvekst skole v/Aud Venke Østerhus, Elin Hetland
(FAU-leder)
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NR

BEHANDLET ANSVARLIG/
TIDSFRIST

25 -
20/21

Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte

Referat fra SU-møte 11.02.21

Vedtak: Innkalling og referat enstemmig godkjent.

26 -
21/21

Resultatvurdering 2020 - Hana skole

Resultatvurdering 2020

Resultatvurderingen ble sendt til skolesjefen 8. mars for
saksforberedelse til samlet behandling av resultatvurderinger for
sandnesskolen 13. april. Resultatvurderingene i skolene skal godkjennes
av SU, og derfor ble resultatvurdering lagt fram for godkjenning i
etterkant.

Forslag til vedtak: SU tar resultatvurderingen til etteretning.

27 -
20/21

Oppfølging av kartleggingsresultater 2021

https://drive.google.com/file/d/165SbOsXl09o40dD8n1BmJkpXV-a6zY9Y/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1ljqrM459QGtnQpBbBx254AFu7D4q4C2J/view?usp=sharing


Skolen vil framover satse videre på grunnleggende leseopplæring:
- Ressurslærer for begynneropplæringen
- Revidert plan for leseopplæring

Forslag til vedtak: SU tar oversikten til etterretning. Det er interessant
å se utviklingen fra år til år.

28 -
20/21

Utfordringer knyttet til elevtall og romsituasjon kommende skoleår
Når elever som i dag går i innføringsklasser på Aspervika skole
tilbakeføres til Hana skole som nærskole, kommende skoleår, vil vi ha
59-61 elever på 3 trinn: 2. , 6. og 7. trinn. På disse trinnene vil vi ha
klasser på 29-31 elever. Det vil bli svært mange elever i disse
klasserommene. Vi må finne løsninger for å dele de aktuelle trinnene i 3
grupper deler av skoledagen (omtrent halve skoledagene) for å sikre
godt undervisningsmiljø for alle elevene: .

- det vurderes å ta i bruk spesialrom som tekstilrom og
skolekjøkken til undervisningsrom for halve klasser deler av
dagen.

- det vurderes om vi skal gjøre tekstilrom om til vanlig klasserom.

Vi ser ikke at vi kan finne løsninger som løser alle utfordringer, slik
skolebygget er i dag. Men vi er sikre på at vi skal finne løsninger som



vil fungere.

Vedtak: SU tar skolens planer til etterretning.

29 -
20/21

Kampanje for Hjertesonen?
Hjertesonen rundt skolen ble etablert høsten 2020 med et todelt mål:

1. Utvikle god helse og gode vaner som fremtidige trafikanter med
hensyn til miljø.

2. Trygge elevenes skolevei ved redusert trafikk rundt skolen.

Det er fremdeles heller mange foresatte  som velger å kjøre barna til/fra
skolen. Vi erfarte i vinter at det enkelte dager var ganske kaotisk på
parkeringsplassen i forbindelse med henting (de fleste elevene slutter
skolen på samme tid). Forslag til hvordan vi kan få redusert kjøringen av
barna i tråd med intensjonen i Hjertesonen?

1. Gjennomføre kampanje for å få flere elever til gå/sykle til
skolen. Elevrådskontakt har sjekket ut Beintøff som en mulig
kampanje. Denne startes opp i høst, og kan være aktuell.

2. FAU ønsker ekstra oppfordring fra skolen på Transponder, der
foreldre oppfordres til å la være å kjøre.

3. Benytte anledningen når Flinkiløypa åpnes (jfr. orienteringssak
nedenfor), til å oppfordre elever, og foreldre/ansatte til å sykle
eller gå til skolen..

Vedtak: Skolen sender informasjon/oppfordring på Transponder for å
minske kjøring til skolen. Vi oppfordrer elevrådet til å ta regi på
Beintøff-kampanje til høsten.

30 -
20/21

Orienteringssaker

a) Etablering av Flinki-løype
Elevrådet har syklet opp løype i bydelen sammen med Gunn
Rita Dahle Flesjå. Denne er nå merket, og elevrådet/skolen
planlegger en smittevernsforsvarlig åpningsmarkering sammen
med Gunn Rita..

b) Status smittesituasjon og beredskap (Covid 19)
i) Skolen har beredskapsplaner om vi må over på rødt

nivå:
1) Trinnene på småskolen (1. - 4. trinn ) vil deles i

kohorter a 15 elever. Lærere og barneveiledere
vil i størst mulig grad følge sin faste kohort i
skole og SFO. Elevene skal ha hele
skoletilbudet på skolen.

2) På 5. - 7. trinn skal alle klassene deles i 2



kohorter, i henhold til den oppdaterte
veilederen. Dette har ikke skolen romkapasitet
til. Vi vil derfor ha en kombinasjon av skole og
digital hjemmeundervisning. Den ene
klassehalvdelen vil få hjemmeundervisning
mens den andre er på skolen, så bytter vi ved
lunsj. På denne måten får alle elevene vært på
skolen hver dag, og det blir lettere for lærer å gi
hjemmearbeid og følge dette opp digitalt med
elevene hjemme.

ii) 17. mai-markering
Det blir som i fjor, ikke 17. mai-tog eller arrangement
på skolen. Skolen vil prøve å få til trinnvise øvetog i
skolens nærområde om dette lar seg gjøre innenfor
gjeldende smittevernregler.

c) Rekruttering / tilsetting nye ansatte
3 nye lærere tilsatt. Vi har en lærer som har permisjon dette
skoleåret. Vi regner med denne læreren vil få fast engasjement
der hun nå er tilsatt, og da sier opp stillingen hos oss. Når dette
er avklart, vil vi eventuelt lyse ut lærerstillingen i skiftet
april/mai. Da vil vi også ha oversikt over lærer som får tilbud
om videreutdanning med vikarbehovet dette vil medføre.

d) Klassejustering 4. trinn til skolestart 2021
Skolen er i gang med å justere klassene på dagens 3. trinn, til
skolestart i 4. Foresatte på trinnet er orientert om prosessen.

e) Felles foreldremøte 7. april
Onsdag 7. april ble det arrangert felles foreldremøte på tvers av
sju skoler: Sørbø, Sandved, Stangeland, Smeaheia, Aspervika,
Sviland og Hana. Tema var “Foreldreskap i koronatid, og det var
ansatte ved Ressurssenteret som hadde foredraget. Ideen kom
fra FAU på Sørbø, og siden foreldremøtet ble gjennomført og
Streamet ut via Teams, kunne FAU ved de andre skolene henge
seg på. Vi hadde litt startproblemer for å gjennomføre det
teknisk, men fikk god hjelp fra IT i kommunen. Litt laber
deltakelse med 330 deltaker på tvers av skolene, men de som
deltok har gitt gode tilbakemeldinger. Dette var første gang vi
gjennomførte slik, men vi ser at dette kan være en god måte til å
kjøre felles temakvelder på tvers av skoler.

Vedtak: SU tar orienteringen til etterretning

31 -
20/21

Eventuelt
Ingen saker.

Neste SU-møte: torsdag 10. juni kl. 1530-1630


